



ແຜນງານການໃຫ້ທຶນ

9

ອົງການທີ່ໄດ້ຮັບທຶນຊ່ວຍເຫຼືອ ເພື່ອສະໜັບສະໜູນການສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງ ແລະ ສິດທິຂອງຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍ

ດ້ວຍການສຸ່ມໃສ່ໂດຍກົງ:



ສ້າງເວທີສົນທະນາຫລາຍພາກສ່ວນ



ການສົ່ງເສີມສິດທິຂອງແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍ



ມີຄວາມເຂົ້າໃຈຕໍ່ຜົນກະທົບຂອງໂຄວິດ-19

4

ໂຄງການຄົ້ນຄວ້າພື້ນຖານທີ່ສະໜັບສະໜູນຜົນໄດ້ຮັບຂອງຜູ້ເຄາະຮ້າຍຈາກການຄ້າມະນຸດ ແລະ ກຸ່ມທີ່ມີຄວາມສ່ຽງ

ຄວາມພະຍາຍາມໃນການຕ້ານການຄ້າມະນຸດຕ້ອງຕອບໂຕ້ຕໍ່ຄວາມຕ້ອງການຂອງຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍ ແລະ ກຸ່ມສ່ຽງຕໍ່ການຄ້າມະນຸດ.

ຜູ້ວາງນະໂຍບາຍມີການຮຽນຮູ້ໂດຍກົງຈາກຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກການຄ້າມະນຸດ ແລະ ການສະໜັບສະໜູນຂອງເຂົາເຈົ້າ ໃນເວລາທີ່ສ້າງກົດໝາຍ, ນະໂຍບາຍ, ແລະ ຂັ້ນຕອນໃນການຕ້ານການຄ້າມະນຸດ

ອົງການຈັດຕັ້ງສາກົນທີ່ບໍ່ແມ່ນລັດຖະບານສະໜອງຫຼາກຫຼາຍການບໍລິການ ແລະ ການສົ່ງຕໍ່ທີ່ສໍາຄັນ ໃຫ້ແກ່ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກການຄ້າມະນຸດ ໃນອາຊີຕາເວັນອອກສ່ຽງ ໃຕ້ ລວມມີ ເຮັດວຽກຮ່ວມກັບພົນລະເມືອງທີ່ມີຄວາມສ່ຽງ, ການກໍານົດຄວາມສ່ຽງເຫຼົ່ານັ້ນ, ແລະ ການປະສານສົມທົບກັບໜ່ວຍງານລັດ ຖະບານໃນການໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນແກ່ຜູ້ຖືກຄ້າມະນຸດ.

ໃນໄລຍະການແຜ່ລະບາດໂຄວິດ-19, ພາລະບົດບາດຂອງ ໃນການສະໜອງການບໍລິການຢູ່ດ່ານໜ້າ ແລະ ການສະໜັບສະໜູນໃຫ້ແກ່ຜູ້ເຄາະຮ້າຍຈາກການຄ້າມະນຸດ ແລະ ກຸ່ມທີ່ມີຄວາມສ່ຽງຕໍ່ການຄ້າມະນຸດ ໄດ້ກ້າຍ ເປັນສິ່ງສໍາຄັນຍິ່ງຂຶ້ນ.

ມີຄວາມຮູ້ ແລະ ປະສົບການອັນລ້ຳຄ່າ ທີ່ເຮັດວຽກໂດຍກົງກັບຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກການຄ້າມະນຸດ ແລະ ກຸ່ມສ່ຽງ ເຊິ່ງສາມາດແຈ້ງຫຼັກຖານພື້ນຖານໃນການປະຕິຮູບນະໂຍບາຍ ແລະ ການປະຕິບັດໃນຂະແໜງຕ້ານການຄ້າມະນຸດ.

ການເຮັດວຽກຮ່ວມກັບລັດຖະບານ, ສາມາດປະກອບສ່ວນໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ສິນທິສັນຍາອາຊຽນວ່າດ້ວຍການຕ້ານການຄ້າມະນຸດ ໂດຍສະເພາະແມ່ຍິງ ແລະ ເດັກນ້ອຍ ໃຫ້ມີປະສິດທິພາບ.

ໃນເດືອນກໍລະກົດ 2021, ແຜນງານໄດ້ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນງານການໃຫ້ທຶນຊ່ວຍເຫຼືອ, ສະໜອງທຶນປະມານ ໃຫ້ແກ່ເກົ້າອົງການໃນທົ່ວພາກພື້ນ, ເພື່ອເພີ່ມທະວີການໂຄສະນາສິດທິຂອງຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກການຄ້າມະນຸດ ແລະ ຜູ້ທີ່ມີຄວາມສ່ຽງ, ພ້ອມທັງປະກອບສ່ວນຫຼັກຖານອັນລ້ຳຄ່າເພື່ອແຈ້ງການປະຕິຮູບນະໂຍບາຍ.

ຄູ່ຮ່ວມງານ ຂອງແຜນງານ ທັງເກົ້າອົງການ, ແມ່ນຢູ່ໃນຫ້າປະເທດສະມາຊິກອາຊຽນ ທີ່ຮັບການຄັດເລືອກໂດຍອີງຕາມວິທີການຕ້ານການຄ້າມະນຸດ, ປະສົບການ, ຄວາມຊຳນິຊຳນານຂອງເຂົາເຈົ້າ ແລະ ສອດ ຄ່ອງກັບຫຼັກການ ແລະ ຍຸດທະສາດຂອງແຜນງານ

ຄູ່ຮ່ວມງານຂອງພວກເຮົາແມ່ນເຮັດວຽກກ່ຽວກັບການກໍານົດຕົວ ແລະ ການສະໜັບສະໜູນຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກການຄ້າມະນຸດ ແລະ ຜູ້ທີ່ມີຄວາມສ່ຽງຕໍ່ການຄ້າມະນຸດ, ໂດຍສະເພາະ ກຸ່ມສ່ຽງທີ່ຈະຕົກເປັນຜູ້ຖືກຄ້າ ແຮງງານທີ່ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກການແຜ່ລະບາດຂອງເຊື້ອພະຍາດ.



ພາກພື້ນ

ກອງປະຊຸມແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍອາຊຽນ
ການຄົ້ນຄວ້າໃນຫຼາຍປະເທດ ແລະ ການສື່ສານສຳນຸກສຳນຸນ ທີ່ເປັນຕົວຊີ້ວັດຄວາມເປັນໄປໄດ້ຂອງ ການຄ້າມະນຸດ



ປະເທດໄທ

ມູນນິທິເພື່ອສິດທິມະນຸດ ແລະ ການພັດທະນາ
ຄົ້ນຄວ້າ, ເຜີຍແຜ່ນະໂຍບາຍ ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອ ໃນກໍລະນີການບັງຄັບໃຊ້ແຮງງານໃນຂະແໜງກະສິກໍາ ແລະ ຂະແໜງກໍ່ສ້າງ ໃນພາກເໜືອຂອງປະເທດໄທ

ອົງການເຄື່ອນຍ້າຍສິນເຊີງເສີມຄຸນນະພາບຊີວິດແຮງງານ

ການພັດທະນາຄວາມອາດສາມາດ, ການປະສານງານຄູ່ຮ່ວມງານຫຼາຍພາກສ່ວນ, ການມີສ່ວນຮ່ວມທາງນະໂຍບາຍທີ່ແກ້ໄຂຄວາມສ່ຽງຂອງຜູ້ເຄື່ອນຍ້າຍແຮງງານໃນພາກຕາເວັນອອກຂອງປະເທດໄທ.

ອົງການກົດໝາຍເພື່ອຄວາມຮັບຜິດຊອບຕໍ່ສັງຄົມ

ການເຜີຍແຜ່ໂຄສະນານະໂຍບາຍກ່ຽວກັບບົດຮຽນທີ່ຖອດຖອນໄດ້ໃນການກຳນົດຕົວຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍ ແລະ ຄວາມຍຸດຕິທຳຂອງຄະດີຄ້າມະນຸດ ທີ່ເປັນການບັງຄັບໃຊ້ແຮງງານໃນປະເທດໄທ.

ອົງການ Verité ອາຊີຕາເວັນອອກສຽງໃຕ້.

ຄົ້ນຄວ້າ ແລະ ການໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ນະໂຍບາຍທີ່ແກ້ໄຂຄວາມສ່ຽງຂອງຜູ້ເຄື່ອນຍ້າຍແຮງງານໂດຍຜ່ານການຮັບສະໝັກງານພາຍໃນປະເທດຂອງໄທ



ສປປ ລາວ

ອົງການບ້ານຈຸດສຸມສາກົນ
ການພັດທະນາຄວາມອາດສາມາດ ແລະ ການປະສານງານໃນການໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະ ການກຳນົດຕົວຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍ, ລະຫວ່າງລັດຖະບານ ແລະ ໃນພາກໃຕ້ຂອງ ສປປ ລາວ



ກຳປູເຈຍ

ອົງການສະໜັບສະໜູນດ້ານກົດໝາຍແກ່ເດັກນ້ອຍ ແລະ ແມ່ຍິງ

ການປະສານງານ ແລະ ການໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອໂດຍກົງດ້ານກົດໝາຍ ໃຫ້ແກ່ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຈາກການຄ້າມະນຸດ, ການໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ນະໂຍບາຍກ່ຽວກັບການຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະ ການກຳນົດຕົວຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍໃນແຂວງເປົ້າໝາຍຂອງກຳປູເຈຍ



ຫວຽດນາມ

ມູນນິທິເດັກນ້ອຍ

ການໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ນະໂຍບາຍກ່ຽວກັບບົດຮຽນທີ່ຖອດຖອນໄດ້ໃນການກຳນົດຕົວຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍ, ການພັດທະນາຄວາມອາດສາມາດ ແລະ ການປະສານງານຄະດີຄ້າມະນຸດໃນແຂວງເປົ້າໝາຍຂອງຫວຽດນາມ



ຝີລິບປິນ

ສູນ
ຄົ້ນຄວ້າ ແລະ ການໂຄສະນາເຜີຍແຜ່ນະໂຍບາຍ ທີ່ແກ້ໄຂການກົດຂີ່ຂູດຮີດແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍຂອງຝີລິບປິນ, ການແຈ້ງໂຄງຮ່າງການຈັດຕັ້ງລັດຖະບານໃໝ່

ການຄັດເລືອກທຶນສະໜັບສະໜູນ

ສະໜັບສະໜູນ

ໄດ້ຄັດເລືອກຄູ່ຮ່ວມງານເຫຼົ່ານີ້ໃນການໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນງົບປະມານໃນໄລຍະເບື້ອງຕົ້ນນີ້ ໂດຍອີງໃສ່ວິທີການໃນການຕ້ານການຄ້າມະນຸດ, ແລະ ປະສິບການຂອງເຂົາເຈົ້າ ແລະ ຍິງສອດຄ່ອງກັບຫຼັກການ ແລະ ຍຸດທະສາດຂອງແຜນງານ.

ຈະປະກອບສ່ວນຫຼັກຖານພື້ນຖານໃນການຄ້າມະນຸດ ແລະ ຕ້ານການຄ້າມະນຸດ, ໂດຍຜ່ານການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໂຄງການເຫຼົ່ານີ້ ແລະ ປະສິບການ ຄວາມຊຳນານຂອງເຂົາເຈົ້າ ໃນການເຮັດວຽກກ່ຽວກັບບັນຫາດັ່ງກ່າວນີ້. ເພື່ອເປັນການແຈ້ງຕໍ່ການສົນທະນາດ້ານນະໂຍບາຍ

ແຜນງານການໃຫ້ທຶນຊ່ວຍເຫຼືອແມ່ນສຸ່ມໃສ່ແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍທີ່ມີຄວາມສ່ຽງຕໍ່ການຄ້າມະນຸດ, ແລະ ການປັບປຸງທີ່ກ່ຽວພັນກັບການລວມເອົາຂັ້ນຕອນນະໂຍບາຍດ້ານສາທາລະນະ ແລະ ການສົນທະນາ. ພວກເຮົາກຳລັງເຮັດວຽກຮ່ວມກັບ ທີ່ເປັນດ່ານໜ້າ ແລະ ເຮັດການຄົ້ນຄວ້າພື້ນຖານ ເພື່ອການສົ່ງເສີມສິດທິຂອງແຮງງານເຄື່ອນຍ້າຍ

ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ທີ່:

